

DIVISIONS AND REPERTOIRE REQUIREMENTS

Two contrasting pieces for solo piano from two different eras of classical music including Baroque, Classical, Romantic, and Twentieth Century must be performed memorized. Original compositions and improvisations are not permitted.

Based on age as of March 10, 2021

Division I: AGED 6 AND UNDER
(Two videos total 6 minutes max)

Division II: AGED 7-9
(Two videos total 8 minutes max)

Division III: AGED 10-13
(Two videos total 10 minutes max)

Division IV: AGED 14-18
(Two videos total 12 minutes max)

PRIZES

1. Five Awards for each division in each region with winners certificates and trophies (Grand, Gold, Silver, Bronze, and Merit Awards)
2. Awards ceremony for each region
3. Participation certificates and trophies
4. Grands' and Gold Awards Winners' Celebration Virtual Concert in each region
5. Opportunity to be nominated for Steinway Young Artist for aged 16 and above
6. Opportunity to be nominated for Canadian Young Artist Standards of Excellence Awards
7. Gary Graffman 45-mins online masterclass for all Grand award winners in each region

All teachers who sent students to the competition are entitled to enter to win 1 of 2 Steinway Designed Upright pianos (Boston and Essex)

IMPORTANT DATES

March 10 - April 30, 2020

Registration (with video submission)

May 3 - 23, 2021

Competition / Adjudication

June 1 (Vancouver) / 2 (Toronto) / 3 (Ottawa/Calgary)

Awards Ceremonies

**Aug 24 (Toronto) / 25 (Vancouver/Calgary, DIV. I/III) /
26 (Vancouver/Calgary, DIV. II/IV) / 27 (Ottawa)**

Winners' Celebration Virtual Concerts



High Resolution Recording - SPIRIO D|r



The STEINWAY SPIRIO | r is the world's finest high resolution player piano capable of live performance capture and playback. SPIRIO | r stores and plays music and videos directly from the instrument, with immediate response and uninterrupted playback. SPIRIO | r captures the most nuanced musical passages, precisely reproducing the loudest, softest and fastest notes.

As 8' 11¼" (274 cm) in length, the SPIRIO | r is available as a majestic Model D, the pinnacle of concert grands and the overwhelming choice of the world's greatest pianists and for anyone who demands the highest level of music expression.

Complimentary iPad Pro® included.



VANCOUVER: 728 GRANVILLE ST.
TEL. 604.685.8471



LangLang plays
Black Diamond



STEINWAY PIANO COMPETITION

(Ages 18 and under)

VANCOUVER · CALGARY · TORONTO · OTTAWA

AGES 18 AND UNDER

REGISTER BY April 30, 2021

STEINWAYCANADA.GETACCEPTD.COM

1. FIVE AWARDS FOR EACH DIVISION IN EACH REGION WITH WINNER CERTIFICATES AND TROPHIES (GRAND, GOLD, SILVER, BRONZE, AND MERIT AWARDS)
2. AWARDS CEREMONY FOR EACH REGION
3. A PARTICIPATION CERTIFICATE AND A TROPHY FOR ALL WINNERS
4. PROFESSIONAL ADJUDICATORS
5. GRAND AND GOLD AWARDS WINNERS' CELEBRATION VIRTUAL CONCERT IN EACH REGION
6. OPPORTUNITY TO BE NOMINATED FOR STEINWAY YOUNG ARTIST FOR AGED 16 AND ABOVE
7. OPPORTUNITY TO BE NOMINATED FOR CANADIAN YOUNG ARTIST STANDARDS OF EXCELLENCE AWARDS
8. GARY GRAFFMAN 45-MINS ONLINE MASTERCLASS FOR GRAND AWARD WINNERS



STEINWAY & SONS

REGISTRATION & VIDEO SUBMISSION

- Register by scanning the appropriate region QR Code below or use the Acceptd link below. Participant can only register with one region.
A **NON-REFUNDABLE** application fee of : **\$85 USD** must be paid at the time of registration.
Registration link: steinwaycanada.getacceptd.com
- Film 2 videos of your performance(s) – 2 videos of contrasting pieces for solo piano from two different eras of classical music including Baroque, Classical, Romantic and Twentieth Century must be performed memorized and submit to Acceptd account under media folder in MP4 format. Each video size should not be bigger than 4.8 GB.
- Make sure you announce clearly your name and title of selection at the beginning of each video. (not counted within the time limit)
- Make sure your hands, face, feet, and keyboard are visible.
- You do not need to upload sheet music.

DEADLINE: APRIL 30, 2021

Scan QR Code to register



COMPETITION RULES AND REGULATIONS

- Age requirements apply to applicant's age as of March 10, 2021. Applicants must reside in Vancouver, Calgary, Toronto or Ottawa regions.
- Students, teachers, parents, and audience members should not approach the judges for any reason before or during the competition.
- Contestants should wear their best performance attire.
- Qualifying competitors must submit required videos of their performance in order to be considered.
- Evaluations for each round of the competition made by the jury committees are final.
- Judges:
Mark Anderson
Carson Becke
Derek Chiu
Lana Henschell
Ross Salvosa
David Xu
Tony Yang



STEINWAY & SONS

COMPETITION RULES AND REGULATIONS

(Continued)

- STEINWAY PIANO GALLERY CANADA reserves the rights to photographs, records, or the videos submitted by contestants and winners for usage in marketing material. No extra fee will be paid to the contestants.
- By entering the competition, registrants automatically agree to accept and abide by these Rules and Regulations.
- STEINWAY PIANO GALLERY CANADA reserves the right to the interpretation of the Terms and Conditions of the Regulations.

SPONSORS:



STEINWAY PIANO GALLERY
CANADA

A division of Tom Lee Music Canada

QUESTIONS?

For more information please contact your local participating showroom:

Vancouver: (604) 685-8471	Richmond: (604) 273-6661
Coquitlam: (604) 941-8447	Langley: (604) 532-8303
North Van: (604) 988-9974	Victoria: (250) 383-5222
Nanaimo: (250) 390-2626	
Calgary: (403) 460-7888	
Markham: (905) 940-5397	Mississauga: (905) 822-9005
Ottawa: (613) 842-8388	

组别及曲目要求

参赛者须凭记忆演奏两个相反曲风的古典音乐，包括巴洛克，古典，浪漫和二十世纪时期的独奏钢琴曲。不允许使用原创或即兴创作作品。

分组以2021年3月10日时的年龄为准

第一组：6岁及以下

(两个视频总时间不可超过6分钟)

第二组：7岁至9岁

(两个视频总时间不可超过8分钟)

第三组：10岁至13岁

(两个视频总时间不可超过10分钟)

第四组：14岁至18岁

(两个视频总时间不可超过12分钟)

奖品

1. 每赛区内各组别均评选出5个奖项,优胜者可获荣誉奖杯(全能奖,金奖,银奖,铜奖及优异奖)
2. 每赛区均设有颁奖典礼
3. 所有参赛者均可获参赛证书及奖杯
4. 每赛区均设有颁奖典礼及全能奖及金奖优胜者线上音乐会
5. 可获得提名加拿大青少年艺术家模范奖的机会
6. 16岁及以上优胜者有机会被提名参加施坦威青少年艺术家选拔
7. 所有全能奖得主(每赛区四名)将可参加Gary Graffman的线上45分钟大师课(朗朗及王羽佳在柯蒂斯音乐学院的老师)

所有选送参赛学生的老师有机会参加幸运抽奖赢取一台施坦威家族立式钢琴(波士顿或艾塞克斯共两台)

重要日期

2021年3月10日
开始报名并提交视频

2021年4月30日
报名截止

2021年5月3日-23日
比赛及评审日期

6月1日(温哥华), 2日(多伦多), 3日(卡尔加里/渥太华)
颁奖典礼

8月24日(多伦多), 25日(温哥华&卡尔加里 I组及III组),
26日(温哥华&卡尔加里 II组及IV组), 27日(渥太华)
优胜者空中音乐会



STEINWAY & SONS

高解析度演奏及录音钢琴 SPIRIO D|r



施坦威最新力作——Spirio I r 新悦钢琴演奏及录音版。该款钢琴不仅配备不断扩大的Spirio曲目库，而且还能以施坦威专有的高解析度格式录制、编辑、回放、搜索和保存现场演奏。施坦威Spirio I r 新悦钢琴能够以前所未有的精准度再现施坦威钢琴的现场演奏效果。

施坦威的工匠们在制琴过程中便将Spirio I r 技术无缝安装在钢琴中，确保该技术不会影响到钢琴的优雅外观和演奏效果。凭借多种连接方式，Spirio I r 能够完美地融入各种音乐环境。通过灵活的远程固件升级，用户可以即时添加最新发布的各项功能。

通利琴行
TOM LEE
Music

通利琴行

TOM LEE MUSIC
VANCOUVER: 728 GRANVILLE ST.
TEL. 604.685.8471



LangLang plays
Black Diamond



施坦威钢琴大赛 (青少年组)



温哥华·卡尔加里·多伦多·渥太华

专为18岁及以下青少年设立

报名截止至2021年4月30日

STEINWAYCANADA.GETACCEPTD.COM

1. 每赛区内各组别均评选出5个奖项, 优胜者可获荣誉奖杯(全能奖、金奖、银奖、铜奖及优胜奖)
2. 所有参赛者均可获参赛证书及奖杯
3. 专业的评委
4. 每赛区均设有颁奖典礼
5. 全能奖及金奖优胜者线上音乐会
6. 可获得提名加拿大青少年艺术家模范奖的机会
7. 16岁及以上优胜者有机会被提名参加施坦威青少年艺术家选拔
8. 全能奖获得者可获得Gary Graffman 45分钟免费线上大师课



STEINWAY & SONS
施坦威钢琴

报名注册和视频提交

- 扫描下方二维码进行报名注册
- 参加者只能在一个地区注册
- 申请费：85美元 (不可退款)
- 注册链接：steinwaycanada.getacceptd.com
- 请录制2个您的钢琴独奏视频：两个相反风格的古典音乐视频，包括巴洛克，古典，浪漫和二十世纪时期的独奏钢琴曲。须背谱演出并提交MP4格式上传至媒体文件夹，每个视频的大小不得超过4.8 GB。
- 在演奏开始前，参赛者必须清晰的报上自己的名字及所弹的曲目名(所用时间不计入总时长)。
- 视频须清楚展示参赛者的手脚及琴键。
- 无须上传琴谱。
- 报名注册截止日期：2021 年4月30日

请扫描下方二维码进行报名注册




STEINWAY & SONS
施坦威钢琴

比赛规则

- 参赛者须满足各组年龄要求，以2021年3月10日时的年龄为准。参赛者必须居住在温哥华，卡尔加里，多伦多或渥太华地区。每位参赛者只能报名一区。
- 学生，老师，父母和听众不能在比赛期间以任何理由接触评委。
- 参赛者应穿着最佳演出服。
- 参赛者必须提交视频演奏才有机会入选。
- 评审委员会对比赛的评审结果拥有最终决定权，参赛者及其家人与教师不得与评委沟通。
- 加拿大施坦威钢琴旗舰店保留对参赛者及优胜者的拍照，录像及录音的权利，并将这些影像资料用于推广目的，不会向参赛者支付额外费用。
- 参赛者一经提交报名资料，即表示同意接受本次比赛之规则及条款。

通利琴行
TOM LEE
Music

评委名单

Mark Anderson
Carson Becke
Derek Chiu
Lana Henschell
Ross Salvosa
David Xu
Tony Yang



STEINWAY PIANO GALLERY
CANADA

A division of Tom Lee Music Canada

加拿大施坦威钢琴旗舰店
通利琴行附属机构

咨询

更多详情及报名参赛请致电我们：

温哥华： (604) 685-8471 列治文： (604) 273-6661
高贵林： (604) 941-8447 北温哥华： (604) 988-9974
兰里： (604) 532-8303 纳奈莫： (250) 390-2626
维多利亚： (250) 383-5222

卡尔加里： (403) 460-7888

万锦市： (905) 940-5397 密西沙加： (905) 822-9005
渥太华： (613) 842-8388